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P r o t o k ó ł    Nr  XXX/2021 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  31  sierpnia  2021  roku 

odbytej w sali ośrodka wczasowego 
nad Jeziorem Mochel w Kamieniu Krajeńskim 

w godzinach od 830 do 1145 

 
Otwarcia XXX sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  

Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XXX sesji 
uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania uchwał.  

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 
przedstawił proponowany porządek obrad.  

 
Porządek obrad XXX Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     
1. Otwarcie sesji: 

    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 

 
2. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej. 
 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
4. Informacja na temat oświaty w gminie Kamień Krajeński.  

 
5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Kamień Krajeński na rok szkolny 2021/2022.  
     a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGZUO 
     b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XXX/202/2021   
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński, informacji o przebiegu 
wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury 

i samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej oraz informacji 
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 
2021 r. 

      a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz 
      b/ dyskusja 

      c/ podjęcie uchwały Nr XXX/203/2021   
 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           
     b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XXX/204/2021  
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8. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2021.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             

     b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XXX/205/2021   
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji spółkom 
wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 
rozliczania.  

    a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik 
    b/ dyskusja 

    c/ podjęcie uchwały Nr XXX/206/2021 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

Gminy Kamień Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 

rok”. 
   a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor  

     b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XXX/207/2021 
 
11. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 
12. Zamknięcie obrad sesji.    

 
Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęli przedstawiony porządek 

obrad (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 

Rada Miejska na XXX sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 

obrad.      
 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej. 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem protokołu z XXIX sesji 

Rady Miejskiej. 
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 

protokołu z sesji. 

  
Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 
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Ad. 4. Informację na temat oświaty w gminie Kamień Krajeński 

przedstawiła Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Usług Oświatowych 
w Kamieniu Krajeńskim – Joanna Miotk.   

Następnie informacje na temat funkcjonowania szkół w minionym 
roku szkolnym oraz stanu przygotowania do roku szkolnego 2021/2022 
przedstawili dyrektorzy szkół w Dużej Cerkwicy, Zamartem oraz 

Kamieniu Krajeńskim.  
 
Radna Natalia Marciniak podziękowała dyrektorom za aktywność, mimo tak 

trudnego roku szkolnego. Zachęcała dyrektorów szkół do założenia szkolnego 
Facebooka. Zapytała również o Program Erasmus i o to czy szkoła próbowała  

dostać się do tego programu.   
 
Dyrektor szkoły w Kamieniu Krajeńskim Beata Gwizdała podkreśliła, że 

zawsze marzyła o tym, aby wziąć udział w takim programie. Ze względu na 
finanse był moment, że projekt ten został zawieszony. Nakreśliła również 

procedurę udziału w projekcie i stwierdziła, że będą czynione starania, aby 
wziąć w nim udział.  
 

Radny Jacek Kucharski nawiązał do wypowiedzi Pani Dyrektor związanej                
z tym, że okres pandemii był okresem trudnych decyzji dla nauczycieli, dla 
rodziców.  Zapytał o decyzję podjętą w maju, dotyczącą klas I-III. Chodziło                 

o nauczanie hybrydowe, mając 2 budynki do dyspozycji. Zapytał czy jeżeli 
powtórzyłaby się sytuacja to będzie możliwość takiej organizacji, aby klasy           

I-III uczęszczały do szkoły stacjonarnie, a nie w trybie hybrydowym.  
 
Dyrektor Beata Gwizdała podkreśliła, że nauczanie hybrydowe było trudne, 

również emocjonalnie. Część dzieci zostawała w domu, a część szła do szkoły. 
Podkreśliła, że budynki przy ul. Sępoleńskiej i ul. Witosa nie były puste. 
Pracowali tam nauczyciele. Stwierdziła, że trzeba było znaleźć złoty środek. 

Na szczęście ta sytuacja trwała 2 tygodnie.   
 

Radny Jacek Kucharski życzył dyrektorom dalszego zaangażowania i samych 
sukcesów w nadchodzącym roku szkolnym.  
 

Radny Sebastian Skaja podziękował wszystkim za ciężką pracę w tym 
trudnym roku szkolnym. Podziękował również rodzicom, dla których było to 

wyzwanie. Nawiązał także do nauczania hybrydowego, podkreślając, że 
zgodnie z prawem 50% uczniów musi być w domu.    
 

Dyrektor Beata Gwizdała podkreśliła, że nauczyciele również musieli mieć 
miejsce do pracy z pozostałymi klasami.  
 

Radny Sebastian Skaja stwierdził, że ustalając przepisy nie wzięto pod uwagę 
małych szkół. 

 
Dyrektor Beata Gwizdała poinformowała o codziennych raportach do 
kuratorium o ilości dzieci w szkole. Sprawdzano czy jest to 50%.  
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Radny Bogdan Januszewski zapytał czy dzieci z Dąbrówki odchodzą do 

szkoły do Sławęcina.  
 

Dyrektor szkoły w Dużej Cerkwicy Mariusz Liss podkreślił, że oficjalnie nie 
ma żadnych informacji. Rodzice nie informowali o żadnej takiej decyzji. 
Stwierdził, że nie są to prawdziwe informacje. Podkreślił, że nikt z nim na ten 

temat nie rozmawiał.  
 
Radna Ewa Wiese zapytała o schronisko w Dąbrowie. 

 
Dyrektor MGZUO w Kamieniu Krajeńskim Joanna Miotk odpowiedziała, że 

schronisko jest otwarte. Podkreśliła, że od czerwca do chwili obecnej było 
około 125 gości, z czego około 90% to dzieci, które były w schronisku             
w czerwcu. Mimo rozesłanych informacji nie ma większego zainteresowania 

schroniskiem. Podkreśliła, że czeka również na odzew dyrektorów, którzy 
może we wrześniu będą chcieli przyjechać. Wyraziła nadzieję, że do końca 

roku uda się wymienić kominy. Zwróciła również uwagę na to, że większość 
rzeczy w schronisku wymaga wymiany. Powinien zostać przeprowadzony 
również remont łazienek. Podkreśliła, że chętnie przyjmie każdą propozycję 

dotyczącą schroniska.  
 
Radny Jacek Kucharski zapytał jaki do chwili obecnej był przychód ze 

schroniska.     
 

Dyrektor Joanna Miotk odpowiedziała, że było to poniżej 1.000 zł.  
 
Burmistrz Kamienia Krajeńskiego Wojciech Głomski podziękował dyrektor 

MGZUO, dyrektorom szkół, nauczycielom za wkład włożony w nauczanie. 
Wyraził zadowolenie z osiągniętych wyników. Podziękował za dobrą 
współpracę w tak trudnym roku. Wyraził również nadzieję, że w roku 

przyszłym będzie jeszcze lepiej. Zwrócił uwagę na bardzo dobry przepływ 
informacji między oświatą, a organem prowadzącym.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak podziękował za 
przedstawione informacje. Życzył zdrowia w nowym roku szkolnym oraz tego, 

aby realizowany był w trybie stacjonarnym.    
 

Następnie ogłoszona została 15-minutowa przerwa.  
 
Ad.5. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 

Zespołu Usług Oświatowych w Kamieniu Krajeńskim – Joanna Miotk.   
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Uchwała Nr XXX/202/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 31 
sierpnia 2021 roku w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa               
w Gminie Kamień Krajeński na rok szkolny 2021/2022, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński, informacji o przebiegu 

wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury                
i samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej oraz informacji 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 
2021 r. 
 

Ad. a/ wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz – Wojciech Głomski. 
    

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz 

Warylak odczytał uchwałę Nr 3/I/2021 Składu Orzekającego Nr                           
1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 6 sierpnia 2021 r.           
w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Burmistrza Kamienia 

Krajeńskiego informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 
2021 r.   
 

Ad. b/ dyskusja 
 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że wykonanie budżetu będzie bardziej 

szczegółowo oceniane pod koniec roku. Podkreśliła, że zdziwiła ją informacja 
Pana Burmistrza dotycząca protestu na ul. Długiej i ul. Kusocińskiego. 

Zapytała o jaki protest chodzi, ponieważ nic o tym nie wiedziała.   
 
Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur dokonał uszczegółowienia 

poszczególnych zadań inwestycyjnych za I półrocze 2021 r.  
Następnie na zapytanie radnej odpowiedział, że Starostwo złożyło 

zawiadomienie o zatwierdzeniu projektu budowlanego i wydaniu pozwolenia 
na budowę. Jedna ze stron postępowania wniosła sprzeciw co do przyjętych 
rozwiązań projektowych. Sytuacja podobna do inwestycji przy ul. Matejki. 

Podkreślił, że wstrzyma to inwestycję na co najmniej pół roku. Zastanawiał 
się czy Starostwo powinno uznać przedmiotowe pismo jako sprzeciw do 
zatwierdzenia projektu wydania pozwolenia. Podkreślił, że było dużo 

problemów z przebudową sieci energetycznej i z kanalizacją. Wydawałoby 
się, że jest już wszystko na ukończeniu, ale będzie złożony sprzeciw.  

 
Ad. c/ Uchwała Nr XXX/203/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                   
z dnia 31 sierpnia 2021 roku w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński, informacji o przebiegu 
wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury               
i samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej oraz informacji                   

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2021 r. 
     Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali jednogłośnie 14 głosami za 

przyjęciem informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Kamień 
Krajeński, informacji o przebiegu wykonania planów finansowych 
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samorządowych instytucji kultury i samodzielnego publicznego zakładu 

opieki zdrowotnej oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 
Finansowej za I półrocze 2021 r. 

Głosy przeciw – brak 
Głosy wstrzymujące się – brak  
 

Burmistrz Kamienia Krajeńskiego Wojciech Głomski podziękował za 
zaakceptowanie wykonania budżetu za I półrocze 2021 rok.  
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.7. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XXX/204/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 31 
sierpnia 2021 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została jednogłośnie 
14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.8. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXX/205/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 31 
sierpnia 2021 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2021, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.9. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXX/206/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 31 
sierpnia 2021 roku w sprawie zasad udzielania dotacji spółkom wodnym, 
trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania, 
podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.10. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor – Natalia 

Szczepańska.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXX/207/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 31 
sierpnia 2021 roku w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 
Kamień Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok”, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.11. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski przypomniał, że do 30 września br. 
Główny Urząd Statystyczny prowadzi Narodowy Spis Powszechny Ludności             
i Mieszkań 2021. Udział w spisie jest obowiązkowy, a wszystkie dane zebrane 

w spisie objęte są tajemnicą statystyczną. Odmowa udziału w spisie może 
skutkować nałożeniem kary grzywny. Obowiązkową metodą udziału w spisie 
jest samospis internetowy. Osoby, które nie mają dostępu do Internetu, 

mogą spisać się korzystając z punktu w Urzędzie Miejskim lub dzwoniąc na 
infolinię spisową.  

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował również, że ODR wspólnie  
z gminą 13 września w Urzędzie Miejskim o godz. 10 organizuje spotkanie, 
szkolenie dotyczące suszy.   

 Odczytał również odpowiedź z GDDKiA na zgłoszone podczas 
poprzedniej sesji wnioski.  
 

Ad.12. Zamknięcie obrad sesji.    
 

K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              
XXX sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
obecność. 

 
Na tym obrady XXX sesji zakończono.   

 
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

 Protokołowała                                                Rady Miejskiej 

/-/ Izabela Turzynska 

                                                              /-/  Kazimierz Warylak  


